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Arabic Language and the Challenges of Globalization
In the Maghreb region.
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Abstract:

The Arabic language, faces many challenges, whether internal or external,
especially with the growing phenomenon of globalization, and strives to confront
it, so that this language can prove its place, dealing With the currents of
globalization, facing the challenges of modernity without losing its peculiarities or
overdoing it.

This article attempts to address the Problematic associated with the reality
of the Arabic language in the Maghreb region and the challenges it faces, and
makes the linguistic reality go towards a linguistic identity crisis, given the
implications of the phenomenon of globalization peculiarities.

Keywords: Arabic language, globalization, linguistic identity, linguistic conflict,
identity security.
Résumé :
La langue arabe et les défis de la mondialisation dans la région du Maghreb
La langue arabe est confrontée a de nombreux défis, internes ou externes,
notamment face au phénoméne grandissant de la mondialisation, et aux défis a
relever pour que cette langue puisse se révéler, face aux courants de la
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mondialisation, face aux défis de la modernité sans perdre ses particularités ni en
faire trop.

Cet article tente de résoudre la problématique associée a la réalité de la
langue arabe au région Maghrébine, et les défis auxquels elle est confrontée, et fait
converger la réalité linguistique vers une crise d'identité linguistique, compte tenu
des implications du phénoméne de la mondialisation.

Mots-Clés: Langue arabe, mondialisation, conflit linguistique, sécurité de
I'identité, identité linguistique.
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